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Folketingets Sundhed- og Ældreudvalg 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har d. 8. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1735 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Fatma Øktem (V). 

Spørgsmål nr. 1735: 

”Ministeren bedes redegøre for, hvor mange børn, der årligt bliver født eller 
kommer til Danmark som følge af surrogasi?” 

Svar: 

Danske myndigheder indsamler og registrerer ikke oplysninger om børn, der på 

grundlag af en surrogataftale bliver født i Danmark eller kommer til Danmark efter at 

være blevet født i udlandet.  

Foreningen DARE, som er en interesseorganisation, der bl.a. støtter anvendelsen af 

surrogatordninger, har oplyst, at den vurderer, at der årligt kommer ca. 200 surrogat-

børn til Danmark, og at antallet er stigende. 
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